
ZAPISNIK 

 

54. SKUPŠČINE GASILSKE ZVEZE SLOVENSKA BISTRICA,  
KI JE POTEKALA 17. APRILA 2009 OB 18.00 URI  V DVORANI PGD SLOV.BISTRICA 

 

 

 

V uvodu se predsednik Gasilske zveze Slovenska Bistrica Alojz Kocijančič zahvali pevcem za uvod v skupščino 

in pozdravi prisotne članice, člane, delegate ter goste: 

- podpredsednika Gasilske zveze Slovenije in predstavnika GZ Videm ter GZ Ptuj tov. mag. Janeza 

Merca,  

- predstavnika Uprave za zaščito in reševanje g. Metikoša, 

- predstavnika Občine Slovenska Bistrica g. Danila Podlesnika 

- predstavnika Občine Makole g. Stanislava Brumca 

- predstavnika Občine Poljčane g. Mirka Slatenška 

- častnega poveljnika tov. Silva Mikloţiča 

- predstavnika Gasilske zveze Kidričevo 

- predstavnika Gasilske zveze Slovenske Konjice 

- predstavnika Gasilske zveze Šmarje pri Jelšah 

- predstavnika Občinske gasilske zveze Ruše 

- prestavnico Rdečega kriţa Slovenije 

 

Pisni pozdrav smo prejeli iz GZ Maribor in GZ Majšperk, ki svojo odsotnost opravičujejo, ker imajo skupščijo 

na isti dan.  

 

Z minuto molka počastimo spomin na vse preminule gasilce v preteklem obdobju med skuščinama. 

 

 

Predlaga dnevni red: 

1. Otvoritev in pozdrav  

2. Sprejem poslovnika  

3. Izvolitev organov skupščine: 

- delovnega predsedstva 

- zapisnikarja 

- dveh overovateljev zapisnika 

- verifikacijske komisije 

- kandidacijske komisije 

- volilne komisije 

4. Poročila: 

- predsednika 

- poveljnika 

- finančno poročilo  

- Nadzornega odbora 

- verifikacijske komisije 

5. Razprava po poročilih in potrditev poročil  

6. Razrešitev članov upravnega odbora 

7. Izvolitev novih članov upravnega odbora 

8. Določitev članarine 

9. Sprejem programa dela in finančnega plana za leto 2009 

10. Beseda gostom 

 

Navedeni dnevni red da v razpravo. Ker ni predlogov ali pripomb, je dnevni red dan delegatom v potrditev. 

 

SKLEP ŠT.1: 

Delegati soglasno potrdijo zgoraj navedeni dnevni red.  

 

Poslovnik o delu skupščine je bil pripravljen leta 2008 za skuščino, ki je v tem letu ţe bila izvedena po novem 

statutu. Ker mora skupščina delati na osnovi poslovnika je predsednik predlagal, da se omenjeni poslovnik, ki je 

bil poslan delegatom na današnjo skupščino skupaj z gradivom, sprejme.  

 



SKLEP ŠT.2: 

Delegati soglasno potrdijo poslovnik o delu skupščine. 

 

V nadaljevanju predsednik GZ Sl.Bistrica predlaga delovno predsedstvo v sestavi: Davorin Vošinek, predsednik, 

Resman Arnold in Vehovar Boštjan, člana.  

 

SKLEP ŠT.3: 

Delegati soglasno potrdijo delovno predsedstvo v sestavi: Davorin Vošinek, predsednik, Resman Arnold in 

Vehovar Boštjan, člana. 

 

Delovno predsedstvo zasede svoja mesta in delovni predsednik nadaljuje z občnim zborom. Predlaga izvolitev 

zapisnikarja, Majdo Berdnik. 

 

SKLEP ŠT.4: 

Delegati soglasno potrdijo za zapisnikarja Majdo Berdnik. 

 

Delovni predsednik Davorin Vošinek predlaga za overovatelja zapisnika Ravš Marijan in Jug Stanka.  

 

SKLEP ŠT.5: 

Delegati soglasno potrdijo za overovatelja zapisnika Ravš Marijan in Jug Stanka.  

 

Delovni predsednik predlaga verifikacijsko komisijo v sestavi Pahič Joţe, Anton Tramšek, Gracej Ivan. 

 

SKLEP ŠT.6: 

Delegati soglasno potrdijo verifikacijsko komisijo v sestavi Pahič Jože, Anton Tramšek, Gracej Ivan. 

 

 

Delovni predsednik predlaga kandidacijko komisijo v sestavi Ačko Franci, Kunej Vinko, Berdnik Vlado. 

 

 

SKLEP ŠT.7: 

Delegati soglasno potrdijo kandidacijsko komisijo v sestavi Ačko Franci, Kunej Vinko, Berdnik Vlado. 

 

 

Delovni predsednik predlaga volilno komisijo v sestavi Črešnar Joţe, Turk Franc, Leskovar Matjaţ. 

 

 

Marijan Zaviršek predlaga, da bi delo volilne komisije opravilo delovno predsedstvo in da bi volitve potekale 

javno. 

 

Delovni predsednik odgovarja in opozori na 12. člen Poslovnika. Predlaga, da je javno glasovanje, s čimer se 

strinjajo vsi delegati, zato sprejmejo naslednji  

 

 

SKLEP ŠT.8: 

Delegati soglasno potrdijo volilno komisijo v sestavi Črešnar Jože, Turk Franc, Leskovar Matjaž. 

 

 

AD 4 

Poročilo predsednika poda Alojz Kocijančič. 

Poročilo poveljnika poda Dušan Viţintin. 

Poročilo blagajnika poda Majda Berdnik. 

Poročilo Nadzornega odbora poda Špes Franc. 

Poročilo Verifikacijske komisije poda Franc Pahič, ki pove, da je prisotnih vseh 15 delegatov, ki imajo vsi 

veljavna pooblastila, zato predlaga nadaljevanje skupčine. 

 

 

AD 5 

Razprave po poročilih ni bilo, zato delovni predsednik predlaga potrditev v paketu, torej z enim glasovanjem za 

vsa poročila. 



 

SKLEP ŠT. 9: 

Delegati soglasno potrdijo vsa podana poročila pod AD 4.  

 

AD 6 

Delovni predsednik opozori na 17. člen statuta Gasilske zveze Slovenska Bistrica o sestavi Upravnega odbora. 

Zaradi nekaterih sprememb v društvih, moramo razrešiti stare člane Upravnega odbora. Spremembe so bile v 

PGD Kebelj, Pragersko in Spodnja Polskava. Zato predlaga razrešitev Fridrih Aleksandra, Ketiš Branka in 

Mohorko Sebastjana.  

 

SKLEP ŠT. 10: 

Delegati soglasno potrdijo razrešijo člane Upravnega odbora: Fridrih Aleksandra, Ketiš Branka in 

Mohorko Sebastjana.  

 

Delovni predsednik predstavi 23. člen Poslovnika in predlaga javne volitve.  

 

SKLEP ŠT. 11: 

Delegati soglasno potrdijo predlog, da so volitve javne. 

 

AD 7 

Delovni predsednik prosi predsednika Verifikacijske komisije za poročilo. G. Ačko poda poročilo o starih in 

novih predsednikih in poveljnikih v društvih naše Gasilske zveze Slovenska Bistrice. Spremembe so zavedene v 

pisnih zapisnikih zborov članov omenjenih društvev, zato predlaga, da opravimo le še to formalnost. 

 

Delovni predsednik prosi volilno komisijo, da izvede volitve za nove člane Upravnega odbora: Boris Ramšak, 

David Kaljun in Milan Skrbiš. 

 

Volilna komisija izvede javne volitve in poroča, da so vsi delegati glasovali za. 

 

SKLEP ŠT. 12: 

Delegati soglasno potrdijo nove člane Upravnega odbora Borisa Ramšaka, Davida Kaljuna in Milana 

Skrbiša.  

 

AD 8 

Upravni odbor je na zadnji seji razpravljal o članarini, kjer je bil podan predlog, da bi bila članarina za leto 2009 

za prostovoljna gasilska društva 200 EUR, za industrijska gasilska društva pa 50 EUR. 

 

SKLEP ŠT. 13: 

Delegati soglasno potrdijo članarino za leto 2009, ki znaša za leto 2009 za prostovoljna gasilska društva 

200 EUR, za industrijska gasilska društva pa 50 EUR. 

 

 

AD 9 

Predlog programa dela za leto 2009, ki ga je na svoji 3. seji obravnaval Upravni odbor predstavi Alojz 

Kocijančič. 

 

SKLEP ŠT. 14:  

Delegati soglasno potrdijo program dela Gasilske zveze Slovenska Bistrica za leto 2009. 

 

Predlog finančnega plana za leto 2009, ki ga je na svoji 3. seji obravnaval Upravni odbor predstavi Alojz 

Kocijančič. 

 

Zaviršek Marjan vpraša glede planiranih sredstev za zdravniške preglede v višini 434,88 EUR. 

Odgovarja Dušan Viţintin, da smo leta 2007 konec decembra dobili s strani občine Slovenska Bistrica 5.000 

EUR za zdravniške preglede gasilcev Občine Slovenska Bistrica, kar smo pa zaradi poznega datuma lahko 

pričeli koristiti šele v letu 2008, preostanek finančnih sredstev pa so društva porabila v letu 2009, tako so bila ta 

sredstva dejansko v obeh letih tudi porabljena, torej 4.565,12 EUR v letu 2008 in 434,88 EUR v letu 2009. 

 

SKLEP ŠT. 15:  

Delegati soglasno potrdijo finančni plan Gasilske zveze Slovenska Bistrica za leto 2009. 



AD 10 

Merc Janez, podpredsednik GZS: prenese pozdrave od GZS, Podravske regije, GZ Ptuj in GZ Videm. V uvodu 

gre skozi dogodke, ki so nas ali nas še bodo zdruţili. Posebej izpostavi v naši regiji največjo nesrečo lani, to je 

neurje. O tem govori, ker je bila takšna nesreča prvič v takšnem obsegu. Glede na konfiguracijo terena, 

makroklimatske pogoje, vse to pa se lahko v prihodnje še ponovi. Na to se bo potrebno pripraviti. Gasilci so v 

lanskem letu opravili veliko delo in če bi imeli še enkrat toliko gasilcev, bi to bilo še vedno premalo. Poudari, da 

je za to zelo vaţna dobra organizacija, saj enkrat gredo eni k drugim, drugič spet drugi k prvim. Zato moramo to 

jemati širše in naše delo ni nujno vezano le na domač teren, temveč tudi na oţje in širšo okolico. 

Vidi, da je zelo koristno to, kar predstavljajo gasilske zveze. Gasilska zveza predstavlja strokovno organizacijo, 

ki predstavljala vrsto strokovnih nalog za gasilska društva. Veliko strokovnega kadra in veliko moţnosti za 

razvoj. Manjše zveze nimajo te moţnosti in so v veliki meri odvisne od velikih zvez. Smiselno jih je drţati 

skupaj. 

Vidi, da dobro delamo na vseh področjih, predvsem izpostavi mladino. Največ kadra in moţnosti za pridobitev 

članov je dobro delo z mladino. Slab je tisti gospodar, ki nima komu predati svojega premoţenja. Zato so mladi 

zelo pomembni.  

Veterani uspešno delajo. Ustvarili so nam vse, kar imamo, kar lahko vidimo, primemo in predvsem kar čutimo. 

Če nekdo tega ne bi ustvaril, bi morali biti mi motivatorji tega dela. Zato preprosto ni mogoče dovolj le zahvala, 

prav je, da je do njih prav poseben odnos. Veterani pa nam lahko dajejo velike izkušnje, saj mlade, ki so 

ambiciozni, lahko hitro zanese.  

Kar se tiče članic, se vidi, da dobro delajo, srečanje Podravske regije bo letos v GZ Sl.Bistrica, česar se še 

posebej veseli.  

Del naših društev je vezan na tekmovanja, vaje. Rezultati so zelo kvalitetni, tudi v slovenskem prostoru dajejo te 

enote svoje mesto in pečat. Takšne skupine v slovenskem prostoru, kot je pri nas, ni mogoče najti. 

Glede izobraţevanja se vidi, da veliko delamo. Gasilec mora imeti znanje. Sodobne razmerje, poţari in 

intervencije in včasih čudna ravnanja ljudi, nas silijo v to, da moramo imeti zelo dobro znanje in dobro obvladati 

svoje delo.  

V lanskem letu smo se druţili na Kongresu. Ešalon Podravske regije je bil čudovit. Slovensko gasilstvo v bodoče 

bi moralo bolj zdruţevati, zato moramo stopiti skupaj. Če prostovoljno gasilstvo ne bo dovolj podpore, bo šlo v 

zaton. Če ne bo motivacije in če sistem ne bo priznal stimulacije bodo drugi sistemi potegnili stran.  

Priznanje Matevţa Haceta je lani romalo v našo Gasilsko zvezo. Skušamo maksimalno streči pravilom, da 

pošteno naredimo.  

Spin in Vulkan omogočata dobro delo, dajeta dober suport, če se zadeve sproti vnašajo. Na nivoju GZS delajo na 

tem, da bi vse zakonske akte uskladili s Statutom.  

Stalna arbitraţa bi bila le še na nivoju GZS. To ne pomeni, da disciplinske komisije po društvih ne bodo ostale. 

Cilj arbitraţe je dobra rešitev za obe stranki.  

V Podravski regiji je bilo nekaj časa govora o tem, da bi vse občine podpisale dogovor o medsebojnem 

sodelovanju. Gre za medsosedsko pomoč med občinami.  

Izdan je razpis za regijsko tekmovanje, v kolikor je kdo pripravljen prevzeti organizacijo.  

Izdan je razpis za sofinanciranje zaščitne in reševalne opreme, predlaga, da se začne dokumentacija zbirati.  

5., in 6. junij 140 letnica gasilstva v Metliki.  

Dnevi zaščite in reševanja bodo v Novem mestu in olimpijada. 

Na nivoju GZS in Ministrstva se veliko dela na načrtu aktiviranja na nivoju drţave. Prav tako, da bi se tipizirala 

oprema, ki je ponekod lahko celo nevarna. V programih izobraţevanja se delajo novi programi in spremembe. 

Usmeritve ki jih imajo na Ptuju so, da bi vsa vsaka gasilska enota imela vsaj 2 lestvi, kar bi povečalo operativno 

sposobnost, kot tudi povečanje folij in cerad.  

Nenazadnje napotki občanom, da temeljito razmislijo, kakšno kritiko bodo nabavili. Ne odprti proti JZ. Vsak 

mora razmisliti o zavarovanju, z letalskim centrom se bomo morali dogovoriti. Operativno bomo morali še 

veliko narediti.  

Zahvali se v imenu MO Ptuj za vso pomoč, za dobro sodelovanje na nivoju regije in ţeli, da je takšno dobro delo 

še naprej. Zahvali se vsem, ki so omogočili, da so bila poročila tako dobra. Zaţeli vse dobro naprej.  

 

Predstavnik GZ Slovenske Konjice: zahvali se za povabilo. Zaţeli članom GZ Sl.Bistrica dobro delo še naprej.  

 

Predstavnik GZ Ruše: zahvali se za povabilo. Iz poročila poveljnika je bilo razvidno, da zveza dela dobro z 

društvi, za kar čestita in zaţeli dobro delo še naprej.  

 

Predstavnik GZ Kidričevo: iz poročil smo slišali o dobrem delu, iz razprave tov. Merca smo izvedeli marsikaj 

zanimivega. Še naprej si zaţeli dobrega sodelovanja, mogoče še boljšega.  

 



Predstavnik GZ Šmarje pri Jelšah: pozdravi prisotne in se zahvali za sodelovanje med zvezama in si zaţeli dobro 

delo še naprej.  

 

Predstavnik Uprave za zaščito in reševanje Maribor: pozdravi prisotne. Delo gasilcev je vredno vsega priznanja. 

Gre za solidarnost in pomoč sočloveku. Nemalokrat izpostavljamo svoja ţivljenja. Vse teţje in zahtevnejše 

intervencije kaţejo na to, kako potrebna je dobra organizacija gasilcev, kot nevladne in prostovoljne 

organizacije. Čestita GZ Sl.Bistrica za doseţene uspehe, za neprespane noči, opravljeno delo in za vse, kar so 

gasilci storili za sočloveka.  

 

Predstavnica Rdečega kriţa pozdravi prisotne. Pove, da prihaja iz organizacije, ki pokriva območje UE 

Sl.Bistrica, tako kot GZ. Tudi Rdeči kriţ tako kot gasilska organizacija sta najstarejši humanitarni organizaciji. 

Skozi leta se je dejavnost razširila tako pri Rdečem kriţu kot tudi pri gasilstvu. Izpostavi krvodajalske akcije, kot 

najvišjo obliko solidarnosti v človeštvu, saj tako ljudje darujemo del sebe. V organizaciji občinskega štaba CZ 

Sl.Bistrica in OORK je potekal tečaj za bolničarja, ki so se ga udeleţili člani iz gasilskih društev: Spodnja 

Polskava, Zgornja Polskava, Pragersko in Slovenska Bistrica. Skupaj 23 udeleţencev je uspešno zaključilo ta 

tečaj. Ţal še 4 udeleţenci tečaja niso mogli udeleţiti zaključne vaje, zato predlaga, da bi opravili gasilsko vajo in 

tem 4 tečajnikom omogočili sodelovanje na takšni vaji. Ţeli nam čim manj klicev na pomoč in vse lepo vsem 

tudi v zasebnem ţivljenju.  

 

Predstavnik Občine Poljčane pove, da zelo dobro razumejo pomen zaščite in reševanje in se zavedajo 

odgovornosti, ki jo ima lokalna skupnost. Zato so takoj po ustanovitvi in začetku delovanja občine razmislili, 

kako to področje peljati naprej. Naleteli so na dober odziv PGD Poljčane. Občina Poljčane je vso področje 

zaščite in reševanje zaupala temu društvu. Znotraj PGD je organiziran še štab CZ. Zato ga kot predstavnika 

Občine Slovenske Bistrice izredno veseli, da ni slišal nobene izpostavljenega problema. Pomeni, da nam gre 

kljub vsemu še dobro. Kljub temu, da nas je tov. Merc opozoril na mogoče nevarnosti, ki nam s strani vremena 

grozijo v prihodnje. Zato je potrebna dobra opremljenost in pripravljenost. V imenu Občine Poljčane se zahvali 

GZ za vlogo pri organizrainju gasilstva, izobraţevanju in povezovanju med društvi. Priporoča se za sodelovanje 

tudi v prihodnje.  

 

Predstavnik Občine Makole se zahvali za sodelovanje v preteklem letu, operativnim enotam se zahvali za dobro 

delo. Skrbi ga, da je bilo v lanskem letu skoraj 71 intervencij, kar pomeni veliko aktivnosti. Nekaj kar je 

potrebno poudariti v prihodnosti je stimulativnost. Zahvali se GZ za opravljeno delo in nam v prihodnje zaţeli še 

veliko uspehov na vseh področjih. 

 

Predstavnik Občine Slovenska Bistrica pozdravi prisotne v imenu Občinske uprave občine Sl.B. Predstavnikom 

gasilskim društev se zhvali za opravljeno operativno delo na vseh področjih. Naveţe se na diskusijo tov. Merca. 

O pobudi glede sodelovanja gasilskih enot v elementarnih nesrečah. Pred leti smo na našem obrobju imeli veliko 

ujmo, podobno, kot je bila na Ptuju, le v manjšem obsegu. Takrat smo z Občino Slovenske Konjice dosegli 

dogovor glede sodelovanja. Vsi, ki smo takrat delali v Konjicah, smo se dobili na zaključnem sestanku, kjer smo 

naredili analizo. Takrat smo pritisnili na drţavo, da so vse enote dobile sredstva. Letos se je ujma pričela na 

našem območju. Začelo se je na Šmartnem na Pohorju, nadaljevalo preko Slovenske Bistrice, Pragerskega in 

Laporje. Ţe zvečer ob 23. smo imeli večino enot zunaj in zagotovljeno folijo, ki je bila potrebna. Zjutraj smo 

nadaljevali, ko je prišlo zaprosilo s strani Uprave za reševanje za pomoč Občini Majšperk. Takrat je prosil, da 

zraven vzamemo folijo, purpen, ţeblje, … Organizirali smo se in dvignili 5 ali 6 enot. S sabo smo vzeli prekrivni 

material. Po prispetju smo več kot 2 uri prosili, če lahko pomagamo. Okoli gasilskega doma sta hodila 2 gasilca. 

Na njegov predlog je ţupanja predlagala, da z razpoloţljivim materialom sami gremo med ljudi in pogledamo, 

kje je potrebna pomoč. Vmes je prišlo napotilo s strani Ptuja, da gremo na pomoč. Vmes je prišlo novo 

sporočilo, da počakamo v Lovrencu. Kljub temu smo pustili 1 ali 2 enoti na tej lokaciji, ostale enote so šle na 

Ptuj. Na Ptuju več kot uro niso vedeli, kako naprej. Šele pred večerom so iz Ljubljane dobili nove naloge. Čez 

ves dan je bil na relaciji z Upravo za zaščito in reševanje Maribor. V Sl.Bistrici smo imeli še veliko folije, ki bi 

jo lahko poslali na Ptuj. Potem jo je nekaj šlo v Lenart, več kot ¾ jo je ostalo v Slovenski Bistrici. Naši gasilci so 

opravljali naloge, pozno zvečer so prišli na zbirno mesto v gasilski dom. Z poveljnikom Podravske regije je 

spregovoril nekaj besed in napotkom, da nas naslednji dan ne potrebujejo več. Poda kritiko glede prehrane. 

Nikjer ni bilo javljeno, da bi se gasilska vozila tankala na eni črpalki. Ko so bile enote ţe v domu, je bilo 

sporočeno, kje se lahko tanka. V dobri veri, da smo pomagali sosedom smo … Doma je bilo še nekaj dela na 

področju Pragerskega in Laporja. Naslednji dan pa so ga poklicali, da so vsi gasilci morajo javiti v PGD Ptuj. 

Gasilci so se med seboj poklicali, da gredo. Tu ni bilo dogovora, kdo ostane v občini, ni bilo dogovora med 

ţupani, takrat je bil izredno prisoten poveljnik občinskega poveljstva občine Slovenska Bistrica, da je te enote 

ustavil. Takrat je bil pritisk nanj, da je poklical na Ptuj, da bi se o tem dogovoril. Gre za to, da se dogovorimo, 

kako bomo delali v takšnih primerih. Ni prav, da je Regijski center dvignil vse to. Potem smo po določenem času 



prišli na linijo z tov. Mercem in ţupanjo in ni bilo več nobenega problema. Bilo je veliko napak, ki pa niso bile 

napake gasilcev temveč vodenja. Prav je, da bi se vedelo, kako in kdaj aktivirati katere enote. Mi imamo 

dogovor med občinami in v primeru takšne intervencije vemo, kdo bo ostal, če pride do česa. Prav bi bilo, da bi 

se dobili predstavniki občine in civilne zaščite, ţal pa še do danes ni prišlo do tega. Pred tednom dni so dobili 

dopis s strani občine Ptuj, vendar se moramo prej dogovoriti o temeljih, na katerih bomo to sodelovanje gradili.  

 

Vošinek pove, da se zaveda, da je problem velik pri takšnih velikih intervencijah. 

 

Merc pove, da je bil problem veliko število občin in seveda v prvem trenutku je vsak organiziral reševanje v 

svoji občini. Nekateri ţupani so klicali enote na drugi konec Slovenije. Stvari so se tako dogajale le na začetku le 

do trenutka, ko se je na Ptuju formiralo enotno vodstvo. V tistem trenutku je bilo veliko nedorečenosti. Eno je 

gasilska linija, drugo pa je civilna zaščita. Ne ve, kako to zadevo sistematično vodit. Mislim, da bo na nivoju 

drţave mogoče potrebno doreči nek sistem. Če bomo klicali po dveh linijah, se vedno lahko zgodi, da se koga 

spusti. Te stvari niso čisto dorečene in jih bo v prihodnje potrebno doreči.  

 

Viţintin Dušan pove, da gredo jutri 4 enote na izbirno tekmovanje v Kočevje, zato vsem enotam zaţeli čim 

boljših rezultatov, takšnih, ki jih bo odnesla na Slovaško na olimpijado. 

 

Delovni predsednik zaključi skupščino ob 20.20 uri.  
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